
Stanowisko  

Rady Miejskiej w Radomiu 

z dnia 24.06.2019r.  

 

w sprawie budowy chodnika przy ul. Szydłowieckiej. 

 

               Radni Rady Miejskiej w Radomiu wnioskują do Prezydenta Radomia o jak najszybsze 

zabezpieczenie środków finansowych w budżecie miasta na wykonanie wszelkich prac związanych  

z budową kanalizacji deszczowej oraz chodnika przy ul. Szydłowieckiej. 

 

 UZASADNIENIE 

 

                Ul. Szydłowiecka ma prawie 2 km długości, łączy ulice Starokrakowską oraz Kielecką jak 

również Pruszaków z Jeżową Wolą. Na ul. Szydłowieckiej panuje wzmożony ruch samochodowy, 

dlatego brak chodnika jest szczególnie uciążliwy dla pieszych. A należy podkreślić, że w pobliżu 

znajduje się szkoła podstawowa do której uczęszcza wielu uczniów zmuszonych do codziennego 

pokonywania ulicy Szydłowieckiej. Ponadto brak komunikacji autobusowej zmusza mieszkańców  

do przemieszczania się na przystanki zlokalizowane aż przy ul. Starokrakowskiej czy Kieleckiej.   

W ten sam sposób muszą pokonywać drogę osoby udające się do kościoła oraz pobliskich sklepów. 

Mieszkańcy skarżą się na wiele groźnych sytuacji do których dochodzi tam bardzo często, które kiedyś 

mogą zakończyć się tragedią. 

                Prezydent przed wyborami samorządowymi w 2018r. zapewniał, że jeszcze w tym samym 

roku zostanie zaktualizowana dokumentacja dotycząca kanalizacji deszczowej tak aby w 2019r. zaraz  

po rozpoczęciu roku budżetowego móc ogłosić przetarg na wykonawstwo, czego efektem miała być 

również budowa chodnika. Jednak z odpowiedzi na interpelacje radnych na ten temat wynika, że nic 

nie zrobiono w tej kwestii. 

               W związku z powyższym radni Rady Miejskiej, w trosce o bezpieczeństwo i komfort 

mieszkańców ul. Szydłowieckiej wnioskują do Prezydenta o zabezpieczenie środków na wyżej 

wspomnianą inwestycję oraz podjęcie działań związanych z jej realizacją. 

 

    Przewodnicząca Rady Miejskiej 

     Kinga Bogusz 


